

العدد رقم (٨) - النصف الأول ٢،١٦

- جاري التأهيل للحصول على الشهادة الخاصة بمتطلبات الصحة والسلامة المهنبة OHSAS 18001
- جاري تحديث شهادات الأيزو الخاصة بمتطلبات الجودة ISO 9001:2015 والبيئة ISO 14001:2015 .
- الانتهاء من إنشاء خط الإنتاج لتصنيع المظلات المعدنية أعلى طلمبات التموين ومظلات الخدمة
- نتيجة الوفاء بإتمام التوريد لكافة التعاقدات وتحقيق متطلبات العملاء تم تجديد التعاقدات مع شركات البترول في الشرق الأوسط وأفريقيا.
- يتم التدريب لتطبيق نظام تخطيط موارد المؤسسات المتقدم لجميع الادارات.





Issue (8) - First Half 2016

- Started the process of obtaining OHSAS 18001 Occupational Health and Safety.
- SHM Industries is updating the Quality Management System to ISO 9001:2015 and Environmental Management to ISO 14001:2015.
- Installed a new production line for manufacturing of area canopies.
- Because of fulfilling the supply of our products and achieving customer requirements, SHM Industries renewed contracts with oil companies in the Middle East and Africa.
- > The training of the advanced ERP system has been started for all



Head Office & Factory:

Industrial Area (B, C), Obour City, Egypt P.O.Box: 13 Obour City, Egypt

Email :info@shmindu.com

Tel. :+ (202) 44 87 518 7 / 8 / 9

Fax : + (202) 44 87 519 1 Mobile: + (20100) 57 04 179

www.shmindu.com